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Motie ̀ Nog geen stimuleringscampagnes voor de fiets voordat de ̀ Koers Fiets 2040' er is' 

De gemeenteraad van Oss, in vergadering bijeen op 10 april 2025, 

Constaterende dat: 

• In het raadsvoorstel ̀ Uitvoeringsprogramma Mobiliteit' het college voor een aantal 

voorstellen een mandaat vraagt om met de uitvoering aan de slag te gaan; 

• Een voorstel uit deze lijst is: ̀ Uitvoeren fietsstimuleringscampagne- en acties (€ 250.000, 

budget om meerdere jaren acties en campagnes te kunnen uitvoeren)'; 

• Op dit moment bij de vaststelling van dit raadsvoorstel de gemeenteraad nog te weinig 

zicht heeft op wat deze maatregelen inhouden en in hoeverre deze effectief zijn. 

Overwegende dat: 

• Stimulering van (goed) fietsgebruik kan bijdragen aan beter en veiliger gebruik van de 

openbare ruimte, als dit op een effectieve manier gebeurt; 

• Het uitvoeringsprogramma mobiliteit aangeeft dat: "We gaan werken aan een `Koers 

Fiets 2040. De koers bevat een overzicht van het fietsnetwerk van Oss en we leggen vast 

hoe we omgaan met fietsparkeren. Daarnaast beschrijft de koers welke 

gedragscampagnes en acties we de komende jaren inzetten om fietsen onder inwoners 

(forenzen en centrumbezoekers in het bijzonder) te stimuleren." (punt 22); 

• De Koers Fiets 2040 gezien kan worden als de uitwerking van het nu gevraagde budget 

van 250.000 euro; 

• De raad op het moment dat de Koers Fiets 2040 wordt besproken kan besluiten of deze 

campagnes effectief en efficiënt zijn. 

Verzoekt het college 

Om nog geen budget aan te wenden voor stimuleringscampagnes alvorens de raad de Koers 

Fiets 2040 heeft besproken. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Namens de VVD Oss 
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